
Jaarverslag 2020/2021 van HHCombi 

Corona en duurzaamheid dat zijn net als vorig jaar de twee belangrijke speerpunten voor het 

algemeen bestuur geweest voor het sportseizoen 2020/2021.  Er werd acht keer door het 

bestuur vergaderd waarvan een aantal online. Door de pandemie zijn twee vergaderingen 

gecanceld. Daarnaast werd de algemene ledenvergadering twee keer uitgesteld. Uiteindelijk 

is op 9 juni - de dag van het 10 jarig bestaan van HHCombi - de algemene ledenvergadering 

in het dorpshuis in Hijken gehouden. 

Woensdag 9 juni 2021 bestond HHCombi 10 jaar. Door de pandemie konden we deze 

heugelijke dag helaas niet groots vieren. Tijdens de algemene ledenvergadering is aandacht 

besteed aan dit jubileum jaar.  

Het project duurzaamheid is succesvol afgerond. Beide sportparken zijn voorzien van 

zonnepanelen, LED verlichting, nieuwe ketel en warmtepompen. Dit project verliep op 

sommige momenten stroef, maar het is uiteindelijk goed gekomen dankzij de enorme inzet 

van een aantal vrijwilligers in samenwerking met lokale ondernemers. 

De opgelegde coronamaatregelen hebben enorm veel invloed gehad op het gehele 

sportseizoen. Vele activiteiten zijn hierdoor afgelast. Er werd dit jaar daarom ook geen 

vrijwilligersavond gehouden. Kantines zijn maanden dicht geweest. In het voorjaar werden 

de maatregelen versoepeld waardoor de jaarlijkse inkomsten van de schoonmaak en 

beveiliging van de TT circuit deels zijn binnengekomen. Drie hele dagen is er door een kleine 

betrokken groep vrijwilligers deze activiteit uitgevoerd.  HHCombi is in het voorjaar 

benaderd voor een verfklus op het TT circuit. Drie avonden hebben veel leden actief en 

enthousiast geverfd. Vele vrijwilligers hebben ondanks de Corona toch hun inzet getoond. 

HHCombi waardeert dat enorm! 

Sportseizoen 2020/2021 begon voor alle sporten beperkt. Het leek erop dat de sporten weer 

in kleine groepjes mochten starten maar al snel ging Nederland en ook onze vereniging weer 

op slot. Met uitzondering van tennis lagen alle afdelingen stil. Vanaf april mocht er weer in 

kleine groepjes buiten gesport worden. In juni 2021 zijn alle groepssporten voor 

volwassenen weer gestart. Helaas was het te laat in het seizoen om de competities te 

starten.   

Archiefstukken van de ‘oude’ verenigingen SV Halen en Hijker Boys zijn naar het Drents 

museum gebracht. Dit om de geschiedenis van de verenigingen van voor de fusie te bewaren 

en te laten beheren.  

HHCombi wil de veiligheid van de mensen op de sportparken vergroten door leden een AED 

reanimatie cursus aan te bieden, maar door de pandemie is dit nog niet gerealiseerd. Het 

blijft een belangrijk onderwerp dat komend seizoen verder wordt opgepakt.   

Het Sportgala van de gemeente Midden-Drenthe werd dit sportjaar afgelast. 

Kees Boer (commercie) heeft besloten om te  stoppen met zijn functie. Vincent Horst heeft 

zijn functie vanaf eind seizoen 20/21 overgenomen en is op 9 juni formeel benoemd  in het 

dagelijks bestuur. 



 

Secretaris Marjan Zinger heeft na jaren de functie van secretaris voor het hoofdbestuur 

vervuld te hebben  haar werkzaamheden overgedragen aan Jeannet Otten.  

Ook Jeannet is formeel benoemd op 9 juni als lid van het dagelijks bestuur.  

 

HHCombi heeft helaas afscheid moeten nemen van actief lid Gerrit Vijfschagt. Zijn overlijden 

kwam vrij onverwachts. Na een lang ziekbed heeft de vereniging ook afscheid moeten 

nemen van Henk Pijl. Hij is jaren arbiter geweest voor de afdeling voetbal. Het overlijden van 

beide leden zijn een groot verlies voor de vereniging.  

HHCombi wil aandacht blijven besteden aan verbinden. Het wil een vereniging zijn voor haar 

leden maar ook voor de lokale bevolking. Helaas hebben vrijwel alle activiteiten die daaraan 

bijdragen niet plaatsgevonden het afgelopen jaar.  

Het blijft moeilijk om binnen de vereniging op verschillende niveaus vrijwilligers en 

bestuursleden te vinden. Teveel leden consumeren hun sport en dat gaat wel eens ten koste 

van de motivatie van die vrijwilligers die wel hun handen uit de mouwen steken. HHCombi is 

een prachtige club, als ieder lid een kleine vrijwilligerstaak zou oppakken dan zou dat een 

grote stap voorwaarts betekenen. 

Vanwege het feit dat vrijwel alle sportactiviteiten hebben stilgelegen, hebben we geen 

jaarverslag per sportafdeling gemaakt. Dit jaarverslag is bedoeld ter integrale 

verantwoording aan de leden over het sportjaar 2020/2021. 

 

 

Hijken, oktober 2021 

 


